
Referat	fra	styremøte	i	Farsund	Byforening	19.juni	2017	

Tilstede:	Gunhild	Pedersen,	Jan	Gunnar	Skjeldsøy,	Christine	Aunevik	og	Andrea	Pettersen.	
Gjester:	Arnt	Abrahamsen	og	Ole	Magnus	Skretting.	

Hovedtema	for	dagens	møte	er	Farøy	brygge	

• Utvikling	av	Farøy	Brygge	startet	i	2011,	men	ble	stoppet	opp	høsten	2013.	Høsten	
2016	ble	regulering	varslet,	for	et	3.100	kvadratmeter	stort	område	mot	tidligere	
2.400.	Hensikten	er	å	legge	til	rette	for	ny	bebyggelse	til	erstatning	for	eksisterende	
fiskemottak	og	øvrige	bebyggelse	langs	sjøen	sørvest	på	Farøy.	

• Det	er	Farsund	Vekst,	som	eies	av	Glastad	Farsund,	som	står	bak	Farøy	Brygge.	

• Reguleringsplanen	omfatter	30	leiligheter,	og	er	laget	av	Erik	Tveit	i	Spiss	Arkitektur	&	
Plan	AS.	

• 29.	juni	skal	forslaget	opp	til	1.	gangs	behandling	i	teknisk	utvalg.	

• Det	står	ingenting	i	avtalen	om	at	det	bare	skal	være	bolig.	
	

• Det	ble	gjort	et	forprosjekt	på	hva	en	reguleringsplan	skulle	inneholde.		
	

• Saksbehandling	blir	utsatt	til	etter	sommerferien,	opprinnelig	plan	var	29.juni	med	12	
ukers	høringsfrist.	
	

• Farsund	Byforening	kaster	inn	en	brannfakkel	og	spør	om	bebyggelsen	kan	flyttes	ut	
mot	Farøyparken	og	parken	heller	flyttes	nærmere	broen/byen.	
	

• Tor	Magnus	er	opptatt	av	hva	vi	mener	om	den	foreslåtte	arkitekturen	og	hva	slags	
forslag	vi	selv	kunne	akseptert.	Ville	vi	for	eksempel	kunne	tenke	oss	et	mer	moderne	
utrykk?	Vi	svarer	ja	på	det.		
	

• Teknisk	utvalg	har	møter	31.august	og	12.oktober.	Gruppemøter	er	mandagen	i	
samme	uken.	
	

• Arnt	skal	ta	opp	23-24.oktober	i	kommunestyremøte	hva	som	skal	gjøres	med	
sykehuset	og	sykehustomten.	Han	presiserer	at	vi	nå	har	anledning	til	å	komme	med	
innspill	på	dette	området.	
	

• Arnt	informerer	om	at	planen	for	videre	utfylling	ved	Nordkapp	er	å	bygge	bolig.	
Parkering	skal	bygges	i	to	plan	der	det	allerede	er	eksisterende	parkeringsplass.	
	
Referent	Andrea	B	Pettersen	


